
Zápisnica 

Z XI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Papradno, ktoré sa konalo  

dňa 7.2.2024 o 16.00 hod. v zasadačke Obecného úradu na I. poschodí. 

 

 

Prítomní poslanci:  Anna Beníková, Mgr. Milada Fortuníková, Mikuláš Hromadík, Oľga 

Klabníková, Bc. Erika Piačková, Daniela Smädišová, Miroslav Zdurjenčík 

Neprítomní poslanci: Boris Balušík, Roman Váchalík 

Prítomná bola nadpolovičná väčšina poslancov obecného zastupiteľstva – zasadnutie bolo 

uznášaniaschopné. 

Prítomní občania: - 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie 

2. Kontrola plnenia uznesení  

3. Plán zasadnutí na rok 2024 

4. Žiadosti občanov a organizácií 

5. Správa o výsledku kontroly HKO  

6. Správa hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2023 

7. Návrh na vyplatenie odmeny pre hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2023 

8. Vyhlásenie výberového konania na hlavného kontrolóra obce 

9. Schválenie návrhu prebytočnosti a neupotrebiteľnosti majetku 

10. Diskusia a interpelácie poslancov 

11. Záver 

 

K bodu č. 1: 

Prvé zasadnutie obecného zastupiteľstva v roku 2024 otvoril a viedol Ing. Roman Španihel, starosta 

obce. V úvode privítal poslancov obecného zastupiteľstva a ostatných prítomných, určil overovateľov 

zápisnice a navrhol zloženie návrhovej komisie a dal hlasovať o návrhu programu zasadnutia.  

 

Za: 7 ( Anna Beníková, Mgr. Milada Fortuníková, Mikuláš Hromadík, Bc. Erika Piačková, Oľga 

Klabníková, Daniela Smädišová, Miroslav Zdurjenčík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Počet prítomných: 7 

Počet všetkých poslancov: 9 

Program rokovania OZ bol schválený. 

 

Do návrhovej komisie boli zvolení: Daniela Smädišová, Oľga Klabníková, Mikuláš Hromadík 

Za: 7 ( Anna Beníková, Mgr. Milada Fortuníková, Mikuláš Hromadík, Bc. Erika Piačková, Oľga 

Klabníková, Daniela Smädišová, Miroslav Zdurjenčík) 



Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Počet prítomných: 7 

Počet všetkých poslancov: 9 

 

Za overovateľov zápisnice boli zvolení: Mgr. Milada Fortuníková, Miroslav Zdurjenčík 

Za: 7 ( Anna Beníková, Mgr. Milada Fortuníková, Mikuláš Hromadík, Bc. Erika Piačková, Oľga 

Klabníková, Daniela Smädišová, Miroslav Zdurjenčík) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Nehlasoval: 0 

Počet prítomných: 7 

Počet všetkých poslancov: 9 

 

ROKOVANIE 

 

K bodu 2:  Kontrola plnenia uznesení  

Po schválení programu zasadnutia vykonal starosta obce kontrolu plnenia uznesení 83 - 84/2023. 

Konštatoval, že konkrétna uznesenia nemali ukladaciu povinnosť. 

 

K bodu 3: Plán zasadnutí na rok 2024 

 

Starosta predložil poslancom na schválenie Plán zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2024. 

 

K bodu 4: Žiadosti občanov a organizácií 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva sa zaoberali žiadosťou Petra Strašíka o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku na drevo a žiadosťou Paulíny Černošíkovej o zriadenia potravinových a 

nápojových automatov.  

 

K bodu 5, 6 a 7: Správa o výsledku kontroly HKO, Správa hlavného kontrolóra obce za II. 

polrok 2023  Návrh na vyplatenie odmeny pre hlavného kontrolóra obce za II. polrok 2023 

 

Poslanci zobrali na vedomie správy hlavnej kontrolórky obce a schválili za II. polrok 2023 v súlade 

s §18c ods. 1 a 5 zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

odmenu vo výške 30 % z platu HKO. 

 

K bodu 8:  Vyhlásenie výberového konania na hlavného kontrolóra obce 

 

Z dôvodu vzdania sa funkcie hlavnej kontrolórky obce poslanci schválili vyhlásenie výberového 

konania na hlavného kontrolóra obce. 

 

K bodu 9: Schválenie návrhu prebytočnosti a neupotrebiteľnosti majetku 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili prebytočnosť a neupotrebiteľnosť majetku - nákladné 

vozidlo Piaggio Porter Maxxi inventúrne číslo STR7023 4, ktoré bude ponúknuté na odpredaj. 



 

K bodu 10: Diskusia a interpelácie poslancov 

 

Starosta obce:-  informoval o aktuálnom spôsobe vývozu komunálneho odpadu v obci; 

- Ukázal návrh štúdie bufetu na futbalovom ihrisku; 

- Informoval o nákladoch na búranie starého bufetu; 

- Informoval o podaných projektoch; 

- Informoval o žiadosti o asfaltovanie zvyšnej cesty na Kŕžel; 

Daniela Smädišová:  - informovala sa o možnosti rozšírenia rozhlasu k p. Palkovej; 

- Zaujímala sa na asfaltovanie cesty v Múdrom grunte. Starosta reagoval, že cesta 

sa opraví v celej šírke, nakoľko po výkope bude hradiť spoločnosť realizujúca 

rozšírenie vodovodu a zvyšok dofinancuje obec. 

Anna Beníková:  - zaujímala sa, či sa bude rozširovať územný plán obce. Starosta reagoval, že 

sa bude robiť; 

- pýtala sa, ako dlho trvalo refundovanie financií cez miestnu akčnú skupinu. 

 

K bodu 11: Záver 

 

Po vyčerpaní bodov programu starosta obce zasadnutie obecného zastupiteľstva ukončil. 

Zastupiteľstvo sa skončilo o 17:15. Prijaté uznesenie tvorí prílohu zápisnice. 

 

Zápisnicu zapísala: Ing. Zuzana Burdejová 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

..........................      ...........................................      ............................................ 

Overovatelia zápisnice:  Overovatelia zápisnice:  Starosta obce Papradno: 

Mgr. Milada Fortuníková   Miroslav Zdurjenčík   Ing. Roman Španihel 


